
MAGYAR MÉRNÖKI KAMARA 

Építési Tagozat 

 

     EMLÉKEZTETŐ 

    a 2024.01.08-i elnökségi ülésről 

 

Jelen vannak:  

jelen vannak: Csermely Gábor, Dr. Kiss Jenő, Zsigmondi András, Bálint Péter, Molnár Dénes, Tóth Péter, 

Répás Balázs, Magyar János, Fülöp Kinga, Dr. Kóris Kálmán, Wéber László, Böröczffy István, Lengyel 

Miklós, Frank Angéla.  

 

Online: Forgács Dávid, Brassnyó László, Dr. Szabó Éva, Joó Emese, Hanczár Emőke 

 

Az ülésen az alábbi napirend került megvitatásra:  
 

Napirendi pontok: 
 

1. Feladatcsoportok felelőseinek beszámolója 
Előadók: Felelősök 

 

2. Területi kamarák küldöttállítása 
Előadó: Tóth Péter / Zsigmondi András 

 

3. Tagozati részvétel az Ágazati Érdekegyeztető Tanács munkacsoportjaiban. 
A közreadott emlékeztető és ügyrend alapján elnökségi észrevételek, javaslatok. 

Előadó: Tóth Péter 

 

4. Épületenergetikai segédlet közreadása – Tagozati támogatással  
Előadó: Tóth Péter 

 

5. Egyéb témák 
 

 
 

ad.1.:  Dr. Kiss Jenő ismertette az Építési Tagozat oktatásainak helyzetét – a tavalyi képzésekről még 
nincsenek konkrét számok, a BPMK-tól nem kapott még kimutatást. Az Elnökség tagjaitól nem 
érkeztek új törzsanyag témajavaslatok. Jelezte, hogy az egyetemek hajlandóak lennének 
nagyobb részt vállalni az oktatásból.  
 

ad.2.:  Zsigmondi András tájékoztatást adott a Beruházási Fogalomtár kidolgozásának helyzetéről. Az 

1200 címszavas anyag a félévre készen lesz, ugyanakkor az új jogszabályok miatti aktualizálásra 

szükség lesz. A 2023-as teljesítésigazolások kiadásra kerültek, a kiutalások még nem érkeztek 

meg. 

ad.3.:  Zsigmondi András összefoglalta a Tagozat által benyújtandó FAP pályázatok témáit: (1) 

Gyártmánytervek, (2) A Beruházáslebonyolító tevékenysége, (3) Csekklistás ellenőrzés 

segédlet. A három témában egyező pénzügyi feltételekkel kerülnek beadásra a pályázatok. 



(Az 1/2023.12.11. elnökségi határozat alapján a javasolt témák 1-1 millió Ft tagozati 

támogatásban részesülnek a pályázatok elfogadása esetén.) 

ad.4.:  Zsigmondi András beszámolt a területi kamarák küldöttállításának helyzetéről. Már több helyről 

beérkeztek a küldötti névsorok. 

ad.5.:  Bálint Péter jelezte, hogy éri kritika a tagozati honlapot, de készülünk az újításra és 

aktualizálásra. Megvizsgáljuk a Facebook felületen történő megjelenés kérdését is. 

ad.6.:  Wéber László röviden beszámolt az Építészeti Törvény elfogadásáról és az azzal 

összefüggésben várható további jogszabályi változásokról (pl. 191-es, 266-os, 322-es 

rendeletek módosításai). A tagozat életében nagyon komoly változást okoz a ME tevékenység 

kamarai tagsághoz kötése. kb 3000 fő technikusi vagy mester végzettséggel rendelkező 

szakmagyakorló nem lesznek jogosultak végezni ezt a tevékenységet (legalábbis még nem 

ismertek a részletszabályok). A többi kb 6000 főnek kérelmezni kell a kamarai tagságot. Az új 

törvénybél még sok minden nem olvasható ki, és számos ponton sérthet hazai és uniós 

szabályokat. 

A változások miatt várhatóan új alapszabályra is szükség lesz. 

ad.7.:  Böröczffy István tájékoztatást adott a Szakértői Testület munkájáról. 2023. decemberében 

csak 1 db megkeresés érkezett. 

ad.8.:  Wéber László az Ágazati Érdekegyeztető Tanács által kitűzött célokkal kapcsolatosan jelezte, 

hogy nagyon feszes menetrendet és előkészített munkaanyagokat igényelne. A feladat 

összefogását Dányi Gábor miniszteri biztos kapta meg, aki most új feladatot is kapott a MÁV 

gazdasági igazgatóhelyetteseként. 

ad.9.:  Zsigmondi András vállalta, hogy FMV/ME kerekasztal keretében február végén előadást, 

március közepén beszélgetést szervez a Beruházási törvénnyel kapcsolatosan.  

ad.9.:  Harkai Balázs e-mailben adott tájékoztatást a FMCS előző évi tevékenységéről, és megküldte 

az FMCS 2024-es (1. féléves) terveit.   

ad.10.:  Frank Angéla jelezte, hogy az áprilisi elnökségi ülés már az új helyen lesz. 

 

Budapest 2024. január 20.  

Emlékeztetőt készítette: Tóth Péter 


